
Sundhedsudvalget

Til: Indenrigs- og sundhedsministeren

Dato: 18. november 2010

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Spørgsmål 151
Er det ministerens opfattelse, at de praktiserende læger, apotekerne og pleje-
sektoren indenfor kort tid kan løfte den øgede formidlings- og behandlings-
mæssige opgave for de mange patienter, der vil blive berørt af tilskudsomlæg-
ningen på hypertensionsområdet, kroniske smertepatienter og depressions-
ramte - herunder bedes ministeren oplyse om det er muligt, at give et estimat
over de administrative merudgifter?

Svaret bedes sendt elektronisk til udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Preben Rudiengaard
formand
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